
                                                                                                                                                                                         
                                                                                                                                          

. 

 

Referat af Sektorgeneralforsamling i 

FOA Frederikshavn d. 26 september 
2019. 
 

 

Der var 39 fremmødte og 37 
stemmeberettige. 

 

  

  

 

 Tekst Referat Ansvarlig 

1 Godkendelse af forretningsorden Godkendt 

 

 

2 

 

 

Valg af dirigent 

 

Jette Abildgaard blev valgt. 

. 

  

 

 

3 

 

Godkendelse af dagsorden Godkendt  

 

4 Valg af referent  

 

  

Helle Bagh Jensen blev valgt 

 

 

 

5 Valg af stemmetællere 

 

Anne-Mette Sohn, Dorthe Welle, 

Jytte Jacob 

 

 

6 Sektorbestyrelsens beretning 

  

Efter Sektorformand Gitte 

Christenses beretning var der 

mulighed for at stille spørgsmål fra 

fremmødte: 

Der var mange spørgsmål vedr. 

overenskomst og arbejdstidsaftalen. 

• Akut tilkald 

• Hvad skal der skrives når 

man har fri kl. 13 og man 

bliver bedt om at blive til kl. 

15 

• Rammerne for 

ferieafholdelse  

• Nedgang i løn for aften og 

nattevagter ved kursus 

 



                                                                                                                                                                                         
                                                                                                                                          

• Seniordage 

 

• Varsling ved at tage andre 

vagter end der står på ens 

ansættelsesbrev 

 

 

Gitte besvarede spørgsmålene og 

hun påpegede at fremmødte skal 

henvende sig til deres 

tillidsrepræsentanter med disse 

spørgsmål. 

• Hvorfor er fritid ulykkes 

forsikringen opsat i Pensam? 

Gitte redegjorde at det var en dyr 

løsning for medlemmerne 8 mil. og 

hun opfordrede til at man kiggede på 

egne forsikringer. 

 

• Handicap og psykiatri er 

blevet varsel ned i tid og 

fremmødte havde en 

bekymring om det smitter af 

på Ældre og Sundhed 

7 Indkommende forslag 

 

Der var ikke indkommende forslag 

 

 

 

8 Debat – hvad skal sektorbestyrelsen 

arbejde videre med i det næste år. 

 

Der var en god debat og følgende 

emner ønskede fremmødte at 

bestyrelsen kiggede på. 

• Senior aftaler 

• Senior vilkår 

• Højst 5 vagter i træk for både 

dagvagter og aftenvagter. 

• Bestyrelsen mere synlig incl. 

Tr 

• Fokus på pauser om 

formiddagen 

• Stor forskelle på antal timer i 

vagtplansugerne. 

• Færre weekender. 

. 

 

 

 

 

 

9 

Valg til sektorbestyrelsen 

a) Valg af sektorbestyrelsesmedlem for 

2 år 2019 – 2021 

Annemette Højmark Petersen 

Til punkt a og b har 2 kandidater 

stillet sit mandat til rådighed: 

Maibritt Corfixen og Tina Kruckow 

 

 



                                                                                                                                                                                         
                                                                                                                                          

ønsker ikke genvalg 

 

b) Valg af sektorbestyrelsesmedlem for 

2 år 2019 – 2021 

Jeanette Christensen modtager 

genvalg. 

c) Valg af suppleant for 1 år 2019 -

2020 

 

 

 

 

d) Valg af sektorbestyrelsesmedlem for 

2 år 2019 – 2021 på det private. 

e) Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 

2019 – 2021 – regionen.  

 

 

 

 

 

 

Til punkt c er der 3 kandidater der 

har stillet sit mandat til rådighed. 

Jeanette Christensen, Maibritt 

Corfixen og Tina Kruckow. 

 

 

 

Ingen  

 

Ingen 

 

Der besluttes på generalforsamlingen 

at valgende blev slået sammen og de 

der fik flest stemmer blev ordinært 

bestyrelsesmedlem og den der fik 

færrest stemmer blev suppleant. 

 

Ordinært medlem: 

Jeanette Christensen 26 stemmer 

Tina Kruckow 26 stemmer 

Suppleant: 

Maibrit Corfixen 7 stemmer 

 

 

 

 

10 Afslutning Gitte takkede for fremmødet og 

input til debat - hun lovede at 

bestyrelsen ville gøre hvad de kunne 

og opfordrede til at bruge til 

tillidsrepræsentanter der er i 

området.  

 

 

  . 

 

 



                                                                                                                                                                                         
                                                                                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


